
För en mer musikalisk framtid i Rudan 

Sedan många månader tillbaka har ljudsystemet i Rudan varit mindre tillfredställande. Högtalarna har 

efter lång tids bruk delvis gått sönder och det har påverkat den musikaliska stämningen under 

diverse tillställningar. 

 

Jag föreslår: 

Att styrelsen ser över vad ett nytt högtalarsystem skulle kosta och därefter sätter upp en plan för att 

spara ihop pengar till det högtalarsystemet. 
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